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Zápisnica  

z  15.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Spišské Bystré,  

konaného  dňa 06.05.2016 o 17.00 hodine v zasadačke obecného úradu 

 
Prítomní:          starosta obce:  Mgr. Marián Luha 

 
    prednostka  obecného úradu : Ing. Kristína Horáková 

 

              hlavný kontrolór obce:   Ing. Ján Šimonovič 

 

                                   poslanci :   Ing. Pavol Budaj, PhD. 

                                                     Peter Kundis 

                                                     Bc. Paulína Orolínová 

                                                     Ing. Martin Lopušek 

                                                     Ing. Kamila Jurčová 

                                                     Ing. Martin Lavko 

                                                     Martin Marušin 

 

Ospravedlnení: Ing. Ján Havaš 

                            MUDr. Jana Kováčová Gajanová 
 

Ďalší prítomní: Jana Kiktová, zamestnankyňa obecného úradu 

                           Ingrid Stachová, ekonómka obecného úradu 

 

       Verejnosť:  Mária Ilošvajová 

                            František Kundis 

                            Viktória Jakubčová 

 

PROGRAM : 

 

1. Otvorenie zasadania 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Žiadosti občanov a organizácií 

6. Návrh na prenájom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce – nebytové priestory 

7. Návrh na odpredaj prebytočného hnuteľného majetku 

8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o dočasnom obmedzení alebo zákaze užívania 

pitnej vody na iné účely 

9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o spôsobe náhradného zásobovania vodou 

a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa 

miestnych podmienok  na území obce Spišské Bystré  

10. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o pripojení na verejnú kanalizáciu, 

o vypúšťaní odpadových vôd a o vodách z povrchového odtoku 

11. Návrh na stanovenie ceny za 1 m
3
 odpadovej vody odvedenej verejnou kanalizáciou 

a čistenej v ČOV Spišské Bystré na rok 2016 
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12. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2016 

13. Prehľad príjmov a výdavkov za 1. štvrťrok 2016 

14. Rôzne 

15. Interpelácie 

16. Záver 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadania 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Marián Luha, starosta obce.  Privítal 

všetkých prítomných. 

Starosta  konštatoval,  že  počet prítomných poslancov je  5 (pozri prílohu č. 1- prezenčná 

listina) a obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné.  

 

K bodu 2. Schválenie programu 

Mgr. Marián Luha, starosta obce  uviedol program dnešného zasadnutia (pozri prílohu č. 2 – 

pozvánka). 

 

Hlasovanie:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 
PhD. 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

Obecné zastupiteľstvo  v  Spišskom Bystrom 

 

schvaľuje 

 

program zasadania Obecného zastupiteľstva Spišské Bystré 

1. Otvorenie zasadania 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Žiadosti občanov a organizácií 

6. Návrh na prenájom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce – nebytové priestory 

7. Návrh na odpredaj prebytočného hnuteľného majetku 

8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o dočasnom obmedzení alebo zákaze užívania 

pitnej vody na iné účely 

9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o spôsobe náhradného zásobovania vodou 

a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa 

miestnych podmienok  na území obce Spišské Bystré  

10. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o pripojení na verejnú kanalizáciu, 

o vypúšťaní odpadových vôd a o vodách z povrchového odtoku 

11. Návrh na stanovenie ceny za 1 m
3
 odpadovej vody odvedenej verejnou kanalizáciou 

a čistenej v ČOV Spišské Bystré na rok 2016 

12. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2016 



Obec  Spišské Bystré 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

__________________________________________________________________________ 
 

Overovatelia:                   Martin Marušin                      Peter Kundis 
 

3 
 

13. Prehľad príjmov a výdavkov za 1. štvrťrok 2016 

14. Rôzne 

15. Interpelácie 

16. Záver 

 

K bodu 3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Mgr. Marián Luha, starosta obce navrhol za overovateľov zápisnice: Martina Marušina 

a Petra Kundisa.   Za zapisovateľku Janu Kiktovú. Bez námietok. 

 

Starosta obce 

 

určuje 

 

1. za overovateľov zápisnice Martina  Marušina a Petra Kundisa 

2. za zapisovateľku pani Janu Kiktovú 

 

K bodu 4. Kontrola plnenia uznesení 

K tomuto bodu bol predložený materiál (pozri prílohu č. 3). 

Mgr. Marián Luha  informoval o plnení uznesenia č. 11/2015/10/A – stavba je na 

súkromnom pozemku, samotné odstránenie bude stáť viac, ako samotný stožiar, záujemcovia 

neboli, znalec by si pýtal za ocenenie 300 eur.  Za roky, ktoré sa majetok nepoužíval sa ani  

neodpisoval. Stále je tam vysoká hodnota. Stroskotala komunikácia s T-Comom a Globtelom 

(Orange), tieto firmy využili iné možnosti, ako sú budova školy a budova Seniorparku.  

Peter Kundis, poslanec obecného zastupiteľstva poznamenal,  či sa musí ísť cez znalecký 

posudok alebo postačuje na zasadnutí schváliť odpredaj. 

Ing. Kristína Horáková podotkla, že podľa jej názoru by mal byť znalecký posudok na 

odpredaj.  

Mgr. Marián Luha informoval, že  tohto mesiaca príde pani audítorka  a spýta sa, či to takto 

môže byť.  

 

Obecné zastupiteľstvo   v Spišskom  Bystrom  

 

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí Obecného zastupiteľstva Spišské 

Bystré 

 

Na konanie zasadnutia OZ o 17.22 h prišla pani poslankyňa Bc. Paulína Orolínová. 

 

K bodu  5. Žiadosti občanov a organizácií 

1. Návrh na  predaj nehnuteľnosti – KN „C“ parc. č. 206/4 k.ú. Spišské Bystré:  

k tomuto bodu bol predložený materiál (pozri prílohu č. 4).  

Mgr. Marián Luha podal informácie, že sa pokračuje vo vysporiadaní  užívania majetku 

obce bez právneho nároku na užívanie. Navrhol ponechať  cenu ako pri predošlých 

odpredajoch. Neboli predložené žiadne iné návrhy.  
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Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Za: X X X X X X 

Proti:       

Zdržal 
sa:  

      

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom  

schvaľuje 

A) rozhoduje 

 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve Obce Spišské Bystré a to 

pozemok reg. KN „C“ parc. č. 206/4  k.ú Spišské Bystré, druh pozemku – zastavané plochy a   

nádvoria  o celkovej výmere 56 m
2
 v celosti žiadateľke – Mária Andrašiová, SNP 116, 059 18  

Spišské Bystré   je prípadom hodným osobitného zreteľa. 

B) schvaľuje 

 

1. podľa ustanovenia § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov  spôsob prevodu  predmetnej    nehnuteľnosti a to predaj 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

 

2. podľa ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov predaj pozemku reg. KN „C“ parc. č. 206/4  k.ú Spišské Bystré, 

druh pozemku – zastavané plochy a   nádvoria  o celkovej výmere 56 m
2
 v celosti 

žiadateľke  –   Márii Andrašiovej,  bytom SNP 116, 059 18 Spišské Bystré za cenu   

6,-  eur/m
2
, spolu za cenu  336,-  eur. 

 

2. Návrh na predaj nehnuteľnosti – KN „C“ parc. č. 206/5 a diel č. 4 o výmere 18 m
2
 

odčlenený z pozemku KN „E“ parc. č. 7706/2 (KN „C“ parc. č. 3857/2) k.ú. Spišské Bystré: 

k tomuto bodu bol predložený materiál (pozri prílohu č. 5). 

Mgr. Marián Luha informoval, že aj tento návrh je  plnením úlohy na vysporiadanie 

pozemkov obce. Navrhol ponechať cenu, neboli žiadne iné návrhy.  

 

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Za: X X X X X X 

Proti:       

Zdržal 
sa:  
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Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom  

A) rozhoduje 

 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, že predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve Obce Spišské Bystré a to 

pozemok reg. KN „C“ parc. č. 206/5  k.ú Spišské Bystré, druh pozemku – zastavané plochy a   

nádvoria  o celkovej výmere 236 m
2
 a diel č. 4 o výmere 18 m

2
 odčlenený  z pozemku reg. 

KN „E“  parc. č. 7706/2 k.ú. Spišské Bystré, druh pozemku – trvalé trávne porasty (KN „C“ 

parc. č. 3857/2, druh pozemku - ostatné plochy) a pričlenený k pozemku KN „C“ parc. č. 

206/5 na základe GP č. 22/2012 zo dňa 21.09.2012, úradne overenému dňa 11.10.2012 pod 

číslom G1-803/12  žiadateľom – Gejza Mižigar a Eva Mižigarová, SNP 120, 059 18  Spišské 

Bystré   je prípadom hodným osobitného zreteľa.   

 

 

B) schvaľuje 

 

1. podľa ustanovenia § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov  spôsob prevodu  predmetných   nehnuteľnosti a to predaj 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

 

2. podľa ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov predaj pozemku - pozemok reg. KN „C“ parc. č. 206/5  k.ú 

Spišské Bystré, druh pozemku – zastavané plochy  a  nádvoria  o celkovej výmere 236 

m
2 

(na základe GP č. 22/2012 úradne overeného Správou katastra Poprad dňa 

11.10.2012  bol z pozemku parc. č. 206/5 odčlenený diel č. 2 parc. č. 206/9 o výmere 

58 m
2
 a diel č. 3 parc. č. 206/10 o výmere 51 m

2
 a vznikol diel č. 1 parc. č. 206/5 

o výmere 127 m
2
)   a diel č. 4 o výmere 18 m

2
 odčlenený z pozemku reg. KN „E“  

parc. č. 7706/2 k.ú. Spišské Bystré, druh pozemku – trvalé trávne porasty (KN „C“ 

parc. č. 3857/2, druh pozemku - ostatné plochy) a pričlenený k pozemku KN „C“ diel 

č. 1 parc. č. 206/5 o celkovej výmere predávaných pozemkov  254 m
2
, z toho parc. č. 

206/5 o výmere 145 m
2 

 zastavané plochy a nádvoria,  parc. č. 206/9  o výmere 58 m
2 

 

zastavané plochy a nádvoria,  parc. č. 206/10 o výmere 51 m
2 

zastavané plochy 

a nádvoria   žiadateľom – Gejzovi Mižigarovi a Eve Mižigarovej,  bytom SNP 120, 

059 18 Spišské Bystré za cenu   6,-  eur/m
2
, spolu za cenu  1 524,-  eur. 

 

3.  Návrh  na zníženie sadzby za prenájom vonkajšieho multifunkčného ihriska: 

k tomuto bodu bol predložený materiál (pozri prílohu č. 6). 

Mgr. Marián Luha informoval o predložení žiadosti Športového klubu Hornád, ďalej 

informoval, že najprv bola žiadosť iba vonkajšie ihrisko a dodatočne ústne žiadali  aj užívanie 

vnútorných priestorov a to sociálneho zariadenia.  

Ing. Kamila Jurčová, poslankyňa obecného zastupiteľstva navrhla, aby sa neriešil zatiaľ 

prenájom vnútorných priestorov na základe toho, že v žiadosti je prenájom iba vonkajšieho 

ihriska. Dôvod je, že idú prázdniny a bude chýbať upratovačka.  
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Mgr. Marián Luha informoval, že pani riaditeľka je za to, aby platili podľa sadzobníka, aby 

boli pokryté  prevádzkové náklady. 

Ing. Kamila Jurčová navrhla prenájom vonkajšieho ihriska za 1 euro. 

Ing. Kristína Horáková, prednostka obecného úradu informovala, že pán Šeliga prišiel 

27.04.2016 a  požiadal ústne aj o prenájom šatní.  

Ing. Kamila Jurčová navrhla sa zaoberať len vonkajšou časťou na prenájom za 1 euro. 

Ing. Martin Lopušek, poslanec obecného zastupiteľstva poznamenal, že nie je predložený 

žiadny iný návrh.  

 

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Za: X X X X X X 

Proti:       

Zdržal 

sa:  

      

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom Bystrom  

 

schvaľuje 

 

zníženie sadzby za prenájom multifunkčného vonkajšieho ihriska na 1 eur za celú dobu 

prenájmu a to v čase od 16.00 hod. do 18.00 hod. v dňoch streda, sobota, nedeľa, t.j.  

v mesiaci máj 2016 – 12 hodín, v mesiaci jún 2016 – 26 hodín, v mesiaci júl 2016 - 28 hodín, 

v mesiaci august 2016 - 26 hodín pre občianske združenie Športový klub HORNÁD, 

Michalská 394, 059 18  Spišské Bystré. 

 

Na konanie zasadnutia OZ o 17.39 h prišiel  pán poslanec Ing. Martin Lavko. 

 

K bodu  6. Návrh na prenájom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce – nebytové priestory 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 7).  

Mgr. Marián Luha informoval, že v snahe  dať do poriadku niektoré vlastnícke veci 

a nájomné, ktoré absentujú niekoľko rokov,  na jeho podnet sa predkladá vypracovaný 

materiál. Prevádzkové náklady by platila stále obec.  

Ing. Kristína Horáková  podala informácie, že v materiáli neboli vyčíslené náklady za 

energie a informovala o výške nákladov za jednotlivú spotrebu energií: 

elektrina – 44 eur/mesačne 

plyn – 286 eur/mesačne 

voda – 2,62 eur/kvartál 

to sú náklady, ktoré by obec platí správcom sietí. Niektoré obce to majú tak, že poslanci  

znížia nájom  na 1 euro a prevádzkové náklady by si mali hradiť nájomcovia. Môžu si to 

hradiť aj z dotácie, je to oprávnený náklad. Prevádzkové náklady by si mali uhrádzať 

nájomcovia a potom vyúčtovanie preplatkov a nedoplatkov.  

Ing. Kamila Jurčová podotkla, že aj keby si platili energie sami, či netreba riešiť potom 

odberné miesta.  
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Ing. Kristína Horáková podala informácie, že nie je potrebné riešiť odberné miesta                

a  na základe zmluvy budú zálohové platby obci a potom vyúčtovanie.  Ročný nájom bude na 

1 euro a potom by bola vyčíslená zálohová platba na energie, čo by bolo riešené v zmluve 

s DHZ.  

Mária Ilošvajová poznamenala, že vzniká ďalšia otázka, že budova je taktiež DHZO, 

v zmluve je zahrnuté všetko aj autá. Spýtala sa, že keď aj DHZO tam ostane a DHZ bude 

platiť? Zo zmluvy vyplýva, že všetky zálohové platby bude platiť DHZ. Obec poskytuje 

finančné prostriedky, ktoré má DHZ použiť na športovú činnosť a na rozvíjanie nejakej 

kultúry v obci alebo reprezentáciu  v rámci okolia, za to nikto samozrejme neberie plat a teda 

z toho čo poskytne obec DHZ  má DHZ opäť uhradiť spätne obci za energie. Podotkla, či je to 

adekvátne tomu, že DHZ robí niečo zdarma a či je nad čím rozmýšľať, keď budova, ktorá 

vlastne patrí všetkým, nie je kultúrny dom, sú tam aj nejaké iné podujatia, slúži to trochu aj 

ako zasadačka a na pováženie či je vhodné  žiadať od DHZ náklady za energie.  

František Kundis podotkol, že vlastne financie, ktoré poskytne obec  formou dotácie DHZ  

uhradí za zálohové platby. DHZ je nezisková organizácia, na doplnenie podotkol, že na 

hasičskej zbrojnici sú netesniace vráta,  kde bude celú zimu umiestnené vozidlo, ktoré  bude 

mať vodu – je to pre DHZO, prečo má DHZ platiť za DHZO, ako sa dajú rozlíšiť 

prevádzkové náklady na DHZ a DHZO. 

Ing. Kristína Horáková podotkla, že to je to, čo zákon nerieši, vymyslelo sa v zákone 

DHZO, ale nikto neriešil vzťahy medzi DHZ a DHZO.  

František Kundis reagoval, že obec zoberie z DHZ členov do DHZO, členovia DHZ si platia 

poistky keby sa niečo stalo pri zásahu alebo pri športe, preto obec nemusí hradiť poistky, 

platia si ich členovia DHZ. Nevie ako sa dajú vyčísliť náklady na energie pre DHZ a DHZO. 

Nevie, ako sa to dá rozlíšiť.  

Ing. Martin Lopušek, poslanec obecného zastupiteľstva podotkol, že je to tak, že DHZ má 

dotáciu 4000 eur  na činnosť a 4000 eur sú náklady na činnosť, ide o to, že vy by ste potom 

mali dostať 8000 eur, kde by bolo na činnosť 4000 eur a 4000 eur na prevádzkové náklady. 

Nikto nechce aby ste tých 4000 eur ktoré ste dostali uhradili za prevádzkové náklady. Ide o to, 

že vzťahy by mali byť správne a jednotné, lebo potom si treba povedať, keď si odmyslíme 

problém DHZ a DHZO, tak je všeobecný problém zistiť, koľko peňazí nás jednotlivé zložky 

stoja.  Problém DHZ a DHZO nie sme schopní rozlíšiť.  

Mária Ilošvajová podotkla, že doposiaľ nepočula, že to, čo DHZ má platiť nájom a výdaje, 

že sa vlastne navýši rozpočet DHZ.  

Ing. Kamila Jurčová podotkla, že diskusia na túto tému ešte nebola, že nemali odkiaľ to 

vedieť, bude treba rozhodnúť či bude nájom 1 euro  +  náklady za energie bude hradiť DHZ 

alebo nájom 1 euro  a náklady za energie bude hradiť naďalej obec. Ide o to, ktorú variantu 

navrhneme a schválime. Nie je to o tom, aby sa DHZ bralo  z dotácie, ktorú využívate na 

šport, ale ide o to, aby sa právne vysporiadal  nájom budovy.  

Ing. Martin Lopušek poznamenal, že je to nová téma, nikto nerozoberal nejaké výhody 

alebo nevýhody, navrhuje výšku nájmu 1 euro,  ako v predloženom návrhu a energie nech  

uhrádza naďalej obec. Do budúcna sa možno touto problematikou zaoberať. Je to obecný 

majetok, musí sa oň niekto starať, po formálnej stránke to takto musí byť.  

Martin Marušin, poslanec obecného zastupiteľstva poznamenal, že  právny vzťah DHZ 

a DHZO  je riešený v zákone, členovia DHZO musia byť členmi DHZ. Je za predložený 

návrh – nájom za 1 euro a energie obec. Ušetrilo sa už aj keď sa vymenili okná a kúrenie, za 

predchádzajúceho OZ sa uvažovalo o výmene kotla, je tam starý kotol. Nechal by to tak 
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a proste v tej zmluve zainteresovať  na ušetrení  na kúrení a investovať do výmeny kotla 

a okien,  pouvažovať o  tom. 

Ing. Pavol Budaj, PhD., poslanec obecného zastupiteľstva  podotkol, že  tieto dva návrhy sú 

protichodné z pohľadu transparentnosti  a druhý nie je to jediná budova, ktorú má prenajaté 

združenie/organizácia, systémový prístup musí byť  rovnaký, keď by sa tu zmenilo, tak aj tam 

treba robiť rovnako. Jednotný postup, ktorý bude dávať systém tomu.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že predložený návrh sa nezmenil, stále je taký ako bol 

predložený.  Ide o to, že je tam nejaký štatutár, ktorý bude za prenajatý majetok zodpovedať.  

Bude sa za prenajatý majetok zodpovedať obci.  Nie je za tým  nič iné.  

 

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 
PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom Bystrom 

A) rozhoduje 

 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku   obcí   v znení   neskorších   predpisov,   že   prenájom budovy  

súp. č. 378     na dobu neurčitú   s   výpovednou   lehotou 1   mesiac   a   nájomné   vo   výške                           

1,-- €/rok/budovu vrátane vybavenia/hnuteľného majetku pre občianske združenie 

Dobrovoľný hasičský zbor Spišské Bystré je prípadom hodným osobitného zreteľa z dôvodu, 

že občianske združenie nie je podnikateľským subjektom, svojou činnosťou bude prispievať k 

zvýšeniu ochrany majetku, života a zdravia osôb a k rozvoju hasičského športu detí a mládeže 

a jeho činnosť je prínosom pre rozvoj obce 

 

B) schvaľuje 

 

prenájom budovy  súp. č. 378 vrátane vybavenia/hnuteľného majetku podľa prílohy  na dobu 

neurčitú s výpovednou lehotou 1 mesiac a nájomné vo výške 1,-- €/rok/budovu pre občianske 

združenie Dobrovoľný hasičský zbor Spišské Bystré a úhradu prevádzkových nákladov 

a poistenia majetku  z rozpočtu obce.  

 

K bodu  7. Návrh na odpredaj prebytočného hnuteľného majetku 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 8).  

Mgr. Marián Luha poznamenal, že na podnet veliteľa DHZO bola vykonaná inventarizácia 

majetku v užívaní  DHZ a DHZO. Výsledkom inventarizácie je to,  že  bol určený prebytočný 

majetok. Po konzultácii s predsedom DHZ sa dospelo  k odpredaju. V rámci osobitného 

zreteľa by sa  im  majetok odpredal. 

Ing. Martin Lopušek zadal otázku, za akú cenu by sa odpredávalo? 

Mgr. Marián Luha odpovedal: 1 euro za kus. Majú zostatkovú hodnotu 0 v účtovníctve.  

Martin Marušin podal bližšie informácie ohľadne odpredávanej techniky.  
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Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 
sa:  

       

 

Obecné zastupiteľstvo v  Spišskom Bystrom 

schvaľuje 

 

predaj prebytočného majetku  

- požiarne auto CAS 16 (PP 205AU) za cenu  1,- euro, 

- požiarne auto AVIA (PP 204AU)za cenu  1,-  euro,  

- elektrická časomiera   za cenu 1,-  euro, 

Dobrovoľnému hasičskému zboru Spišské Bystré,  IČO: 37789341. 

 

K bodu  8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o dočasnom obmedzení alebo zákaze 

užívania pitnej vody na iné účely 
K tomuto bodu bol vypracovaný materiál  (pozri prílohu č. 9). 

Ing. Kristína Horáková informovala, že v zmysle zákona bol vyvesený návrh VZN 15 dní 

pred rokovaním, pripomienky v stanovenej lehote neboli vznesené. Zaslala PVPS  návrh VZN 

a oni nemali tiež žiadne pripomienky k tomuto VZN.  
 

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Obecné zastupiteľstvo v  Spišskom Bystrom  

sa uznáša  

 

na Všeobecne záväznom nariadení č. 5/2016 o dočasnom  obmedzení alebo zákaze užívania 

pitnej vody na iné účely, ktoré tvorí prílohu materiálu 

 

K bodu  9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o spôsobe náhradného zásobovania 

vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp 

podľa miestnych podmienok na území obce Spišské Bystré  
K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 10). 

Ing. Kristína Horáková informovala, že v stanovenej lehote občania ani organizácie  

nevzniesli pripomienky k návrhu, bolo preposlané aj PVPS a spoločnosti Ekoservis, doplnenie 
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bolo od poslanca Ing. Lopušeka v bode 2.4 zmeniť znenie časť pristavenie s pitnou vodou na 

časy pristavenia s vodou podľa bodu 2.3. 

 

Hlasovania za predložený návrh s doplnením v bode 2.4:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Obecné zastupiteľstvo v  Spišskom Bystrom  

 

sa uznáša  

 

na Všeobecne záväznom nariadení č. 6/2016 o spôsobe náhradného zásobovania vodou 

a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa miestnych 

podmienok na území  obce Spišské Bystré o dočasnom  obmedzení alebo zákaze užívania 

pitnej vody na iné účely, ktoré tvorí prílohu materiálu. 

 

K bodu  10. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o pripojení na verejnú kanalizáciu, 

o vypúšťaní odpadových vôd a o vodách z povrchového odtoku  

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 11). 

Ing. Kristína Horáková informovala, že občania nevniesli žiadne pripomienky, spoločnosť 

Ekoservis ako prevádzkovateľ tiež nevzniesla pripomienky, predložený návrh nadväzuje na 

informatívnu správu a dotazník. Pán poslanec Ing. Lopušek navrhuje v bode 8.4 doplniť 

„cenu za odvádzanie a čistenie odpadových vôd určuje OZ spravidla každoročne“ a  

pripomienka aj k bodu 8.12 „podklad pre výpočet stočného, bude to fakturované na základe 

spotreby vody“. Tieto podklady získa obec a to od prevádzkovateľa  vodovodu, aby sa 

nezaťažovali občania. S každou jednou domácnosťou bude urobená zmluva.  

 

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

sa uznáša  

 

na Všeobecne záväznom nariadení č. 7/2016 o pripojení  na verejnú kanalizáciu, o vypúšťaní 

odpadových vôd a o vodách z povrchového odtoku, ktoré tvorí prílohu materiálu. 
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K bodu  11. Návrh na stanovenie ceny za 1 m
3
 odpadovej vody odvedenej verejnou 

kanalizáciou a čistenej v ČOV  Spišské Bystré na rok 2016  

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál ( pozri prílohu č. 12). 

Mgr. Marián Luha informoval, že sa vychádzalo zo zákona  a nejakého priemeru na bežnú 

domácnosť. Bol spracovaný  materiál pánom poslancom Ing. Lopušekom, ako modelový 

príklad  a to od 2 členných po 5 členné  rodiny.  

Ing. Martin Lopušek podotkol, že v princípe ide o to, že meníme logiku výpočtu aj na 

základe nejakých podnetov od občanov. Na predchádzajúcom OZ sa diskutovalo, že by 

možno bolo dobré pripraviť nejaký  príklad/podklad. Vychádza to priebežne rovnako. 

Problém sú klasické domácnosti, ktoré majú studne a reálne od vodárne  odčerpú malé 

množstvo vody. Tento rok sa toto rieši ako prechodným obdobím  a budúci rok  by sa reálne 

doplnilo do výpočtu poplatok za stočné pre studne a strechy, kde dažďová voda ide do 

kanalizácie a hradilo by sa za rok 2016. 

Bc. Paulína Orolínová, poslankyňa obecného úradu poznamenala, že na druhej strane sú aj 

takí ľudia, ktorí  nemajú možnosť polievať dažďovou vodou a polievajú pitnou,  ktorá sa 

vlastne do kanalizácie ani nedostane.  

Ing. Kristína Horáková podotkla, že najspravodlivejšie by bolo ísť cez merač odpadovej 

vody.  

Peter Kundis informoval, že aj on si spravil nejaké prepočty a vyšiel nárast.  Ďalej 

informoval, že aj na komisii rozoberali tento návrh a navrhli, aby ľuďom bola zdôvodnená 

potreba a postup  prečo sa to robí, koľko je náklad.  Uzrozumieť občanov prečo sa  navyšuje. 

Ing. Martin Lopušek  podotkol, že je potrebné informovať aj o tom, že ak by sa šlo na 

maximálnu hodnotu podľa URSO  je to omnoho vyššie, návrh od obce je 0,1550 eur je to 

stredná cesta.  

Mgr. Marián Luha informoval o nákladoch za prevádzkovanie kanalizácie   na základe 

podkladov PVPS,  príjmy  za prevádzkovanie kanalizácie  boli za rok 2015  7 318,- eur,  

náklady obce sú však vo výške cca 10 000 eur, stále sme 3 000 eur v strate.  

Bc. Paulína Orolínová sa spýtala, či máme jednotlivo na každú domácnosť  spotrebu vody.  

Ing. Kristína Horáková odpovedala, že máme iba celkovú spotrebu, resp. dodávku do obce 

cez 63 000 m
3
.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že ešte stále sme v strate, ale je to spravodlivejšie podľa tejto 

spotreby vody.  

Ing. Martin Lopušek poznamenal, že keď sa to dnes schváli, je priestor s tým  medziročne 

hýbať, doteraz sme to mali každoročne paušál. Môžeme to každoročne prehodnocovať.  

Ing. Kristína Horáková informovala, že každá domácnosť bude mať uzatvorenú zmluvu 

podľa individuálneho prípadu. V zmluve bude mať každý uvedenú tú situáciu, ktorú on má, 

bez dažďovej vody alebo s dažďovou vodou.   

 

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 
Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 
Lopušek 

Bc. 

Paulína 
Orolínová 

Ing. 

Kamila 
Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Martin 
Lavko 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  
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Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

schvaľuje 

 

cenu za 1 m
3
 odpadovej vody odvedenej verejnou kanalizáciou a čistenej v ČOV Spišské 

Bystré na rok 2016 vo výške 0,1550 eur. 

 

K bodu  12. Návrh na  úpravu rozpočtu na rok 2016 

I. Rozpočtové opatrenie č. 3/2016 

K tomuto bodu bol vypracovaný  materiál (pozri prílohu č. 13) 

Ing. Kristína Horáková informovala, že sa to týka projektovej dokumentácie na 

telocvičňu. V tejto chvíli vieme, že  to nebude kapitálový výdavok  a preto sa to 

presúva do bežných.  

 

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 
PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin  

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

schvaľuje  

 1.Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2016 

zníženie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu 

716 - Prípravná a projektová dokument. rekonštrukcia ZŠ                         -    1 000,-€ 

 

zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

637004 – Všeobec. služby-obec                                                                         +   1 000,-€ 

 

 

II. Oznámenie pre OZ č. 1/2016 

K tomuto bodu bol vypracovaný  materiál (pozri prílohu č. 14) 

Ingrid Stachová, ekonómka obce informovala, že predložený materiál sa týka 

všetkých dotácií, ktoré chodia na obec zvlášť pre školu a zvlášť pre obec na 

jednotlivé  prenesené kompetencie – matrika, stavebný úrad, doprava, register 

obyvateľstva. Na základe tých listov sú tam úpravy  oproti tomu, čo sme my mali  

v schválenom rozpočte. Teraz je to skutočnosť, koľko nám v skutočnosti priznali 

dotácie.  
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Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

berie na vedomie 
 
 Oznámenie pre OZ č.1/2016 

ZŠ s MŠ (listy Okresného úradu PO odbor školstva) 

1. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                       -       423,- €     

    Výdaje EK 641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet.                       -       423,-€    

2. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                       +   5 377,-€    /príspevok na žiakov  

zo  soc. znevýh.prostredia/ 

    Výdaje EK 641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet.                      +    5 377,-€ 

3. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre MŠ                     +   1 302,-€     

    Výdaje EK 641006 zdroj 111 MŠ-prenes.kompet.                     +   1 302,-€    

4. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                       +   9 455,-€    /vzdeláv.poukazy / 

    Výdaje EK 641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet .                      +   9 455,-€ 

5. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                        +   2 076,-€    /dopravné/ 
 
    Výdaje EK 641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet .                      +    2 076,-€       

6. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                        +   3 600,-€  /škola v prírode/ 

     Výdavky EK  641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet                    +  3 600,-€ 

7. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                        +   6 750,-€  /lyžiarsky kurz/ 

     Výdavky EK  641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet                    +   6 750,-€ 

 

      OBEC (listy OÚ, MV SR, MDVRR SR) 

8.  Príjmy EK 312001 zdroj 111 dotácia život.prostredie               +          2,34€  

      Výdavky EK 637004 zdroj 41 služby údržba zelene                    -      232,34€ 

      Výdavky EK 637004 zdroj 111 dotácia život.prostredie            +     232,34€   

9.  Príjmy EK 312001 zdroj 111 dotácia register obyvateľov          +       19,72€ 



Obec  Spišské Bystré 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

__________________________________________________________________________ 
 

Overovatelia:                   Martin Marušin                      Peter Kundis 
 

14 
 

      Výdavky EK 633006 zdroj 111 dotácia register obyvateľov      +       19,72€  

10. Príjmy EK 312001 zdroj 111 dotácia register adries                   +       31,40€  

      Výdavky EK 633006 zdroj 111 dotácia register adries                +       31,40€ 

11.  Príjmy EK 312001 zdroj 111 dotácia matrika                              +       95,47€  

        Výdavky EK 611000 zdroj 111 dotácia matrika                          +     111,47€ 

12.  Príjmy EK 312001 zdroj 111 dotácia stavebný úrad                  +       20,12€ 

        Výdavky EK 637004 zdroj 111 dotácia stavebný úrad               -     119,88€ 

13. Príjmy EK 312001 zdroj 111 dotácia úsek dopravy                     -       17,69€ 

        Výdavky EK 635006 zdroj 111 dotácia úsek dopravy                -       17,69€ 

 

III. Oznámenie pre OZ č. 2/2016 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 15) dotácia DHZO. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom  

 

berie na vedomie 
 
Oznámenie pre OZ č.2/2016 

    Príjmy  EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre DHZO                     +      3 000,- €     

    Výdaje EK 633006 zdroj 111 materiál-činnosť DHZO                 +       2 500,-€    

    Výdaje EK 637001zdroj 111 školenia, kurzy DHZO                     +          500,-€     

 

K bodu  13. Prehľad príjmov a výdavkov za 1. štvrťrok 2016 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 16). 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

berie na vedomie 
 

prehľad príjmov a výdavkov za 1. štvrťrok 2016 

 

K bodu  14. Rôzne 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 17).  
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Mgr. Marián Luha informoval o predloženej žiadosti, je to jediný voľný pozemok „pás“, 

ktorý ostal, cez ktorý je možné v prípade potreby prejsť, resp. viesť inžinierske siete na 

priľahlé pozemky. Z jeho pohľadu by neodporúčal odpredávať.  

Ing. Martin Lavko súhlasí s tým, aby sa neodpredávalo, je to najnižší bod cesty  na ulici 

Družstevnej. Ak by sa predalo, vypúšťala by sa voda  (v prípade upchatia sa kanalizácie) 

z miestnej komunikácie  na súkromný  pozemok.  

 

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

neschvaľuje 
 

žiadosť o odkúpenie pozemku p. č. 1215/81 v k.ú. Spišské Bystré o výmere 326 m
2
 ( zelený 

pás situovaný medzi pozemkami č. 1215/112 a 1215/113).  

Ing. Kamila Jurčová poznamenala, aby sa do odpovede pre žiadateľov uviedol aj dôvod 

neschválenia.  

 

Mgr. Marián Luha informoval o odpovedi Ing. Moniky Koreňovej, ktorá vyjadrila písomne 

záujem o kúpu pozemku. Je to vyjadrenie k žiadosti Ing. Zeleňáka.  Ďalej informoval 

poslancov o školení, ktorého sa môžu zúčastniť. Nahlásiť je potrebné sa do 10.05.2016 na 

obecnom úrade. Uviedol, že je potrebné zmeniť termín nasledujúceho zasadania. Termín, 

ktorý je určený na 1.7.2016 nie je vhodný  z dôvodu, že Záverečný účet obce  musí byť 

schválený  do konca júna 2016.  

Ingrid Stachová informovala, že audítorka príde koncom mája a začiatkom júna.  

Ing. Kamila Jurčová navrhla  termín 17.06.2016. 

Všetci súhlasili.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

berie na vedomie 

 

termín nasledujúceho zasadania na 17.06.2016 o 17.00 hodine.  

 

Mgr. Marián Luha informoval, že dal vypracovať projekt jednej etapy kanalizácie na  

Hviezdoslavovej ulici, predložil aj predsedovi stavebnej komisie, nie je potrebné meniť ani 

rozpočet, spoluúčasť v rozpočte je v tej hodnote ako vypracoval projektant na túto etapu, aby 

sa dala urobiť časť na Hornádskej ulici – dažďová kanalizácia, splašková kanalizácia  
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napojenie. Dal by to radšej schváliť a vyjadriť názor, či ideme do prvej etapy alebo čakáme na 

výzvu.  

Peter Kundis poznamenal, že čo sa týka rýchlosti a čo sa týka správnosti riešenia, žiadne 

riešenie nebude 100 %, ale čo sa týka rýchlosti, keď chceme tohto roku predísť nejakým 

záplavám je za , aby sa ten projekt v takejto úprave začal robiť už tohto roku.  Ten uzol by 

mohol byť riešený.  

Ing. Martin Lavko informoval, že  realita na ulici SNP je  taká, ako u splašok z veľkého 

mesta. Dobrá kanalizácia je na ulici Partizánskej a Hornádskej. Horšie je urobená ulica 

Kukučínova, ale tým,  že sa  dorábala ulica Školská zobrala sa voda z Kubaška  a pustila sa do 

kanalizácie. Ak stúpa množstvo vody z hora možno  je potrebná aj  rúra 600 a potom  na 

konci vypustiť vonku.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. podotkol, že je to aj určitá otázka pokoja v domácnosti, aj keď toto 

spravíme tak aj tak to nie je enviromentálne v poriadku, je potrebné aspoň umožniť spraviť 

časť, aby ľudia nenadávali.  

Ing. Martin Lavko  poznamenal, že je za to aby sa to projekčne aj fyzicky vyriešilo.  

 

Hlasovanie za to, aby sa dala zrealizovať prvá etapa: 
 Ing. 

Pavol 

Budaj
, PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal sa:         

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

schvaľuje 

 

použitie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na prvú etapu kanalizácie splaškovej a 

dažďovej na Hviezdoslavovej ulici – uzol v križovatke s Hornádskou ulicou, ktoré  boli 

pôvodne určené na spoluúčasť  (Program 6 Odpadové hospodárstvo Podprogram 6.3 

Nakladanie s odpadovými vodami Prvok  6.3.2 Rekonštrukcia verejnej kanalizácie, 

Rekonštrukcia kanalizácie ul. Hviezdoslavova). 

 

Peter Kundis sa spýtal ako stojíme na tom s ostatnými projektmi.  

Mgr. Marián Luha informoval o možnej výzve, ktorá by sa mala týkať občianskej 

vybavenosti. Ak by sme túto možnosť zapojenia sa do výzvy zvážili, pretože nemáme také 

množstvo peňazí  na výstavbu nového kultúrneho domu, bolo by vhodné  počkať na výzvu. 

Do úvahy by pripadali dva objekty – budova bývalej materskej školy a starý kultúrny dom.  

Ing. Martin Lopušek poznamenal, že tým pádom by sme išli do rekonštrukcie a myslí si, že 

je to dobrý nápad, lebo finančne menej náročné je celé zbúrať a nanovo postaviť, ak teraz 

prídu  nejaké peniaze z fondov  budeme musieť prehodnotiť postup.  

Peter Kundis  podotkol, že sa k tomuto bodu nebude tlačiť  na architektonickú súťaž. 

Mgr. Marián Luha podotkol, že ako náhle vyjde výzva, tak bude kontaktovať predsedu 

stavebnej komisie.  
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Mgr. Marián Luha ďalej informoval o výzve, ktorá je do 30.5 – zberný dvor  samostatná 

kompostáreň. Výzvu vyhlásilo min. životného prostredia. Predjednané je  aj s pozemkovým 

spoločenstvom Urbariát ohľadom pozemkov, zatiaľ nemajú zazmluvnený Kovozber, časť 

pozemku je obecná a časť spoločnosti Urbariát. Tam by to relatívne vyšlo. Riešilo by sa to 

panelmi a jednou unimobunkou. Je tam 5 % účasť – zberný dvor, mechanizmus, zberné 

nádoby. Vyzval poslancov na názor, či sa má uchádzať o tento projekt. 

Bc. Paulína Orolínová vyjadrila súhlas zapojiť sa do výzvy.  

Peter Kundis  vyjadril súhlas zapojiť sa do výzvy za komisiu pre Životné prostredie 

a výstavbu.  

Mgr. Marián Luha informoval, že sa jedná čisto len o bio odpad na zber kompostu, je tam 

podmienka zozbierať do 100 t ročne.  

Ing. Kristína Horáková podotkla, že podľa nového zákona o odpadoch obce majú povinnosť 

zabezpečiť zber bio odpadu, čo my zatiaľ poriešené nemáme.  

 

Hlasovanie za zapojenie sa do projektu kvalita životného prostredia  - samostatná 

kompostáreň: 
 Ing. 

Pavol 

Budaj

, PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin 

Peter 

Kundis 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal sa:         

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

schvaľuje 

 

zapojiť sa do projektu kvalita životného prostredia – samostatná kompostáreň vrátane 

príslušenstva. 

 

Peter Kundis sa informoval o rekonštrukcii splaškovej kanalizácie na ulici SNP. 

Ing. Kristína Horáková uviedla, že PSK pracuje na tom, aby zverejnili podmienky pre prvé 

kolo hodnotenia je do konca októbra. PSK nás vyzvalo, aby sme predložili údaje aké máme  

spracované, zasielala tohto týždňa tabuľku o tom, aká suma je a koľko obyvateľov zastrešuje, 

týka sa to ulice SNP a Hviezdoslavovej.  

 

Peter Kundis sa ďalej informoval o výstavbe chodníkov a  zastávky na ceste 3073 a strechy 

telocvične.  

Ing. Kristína Horáková informovala o chodníkoch a zastávke, že je vypracovaná projektová 

dokumentácia, zabezpečuje inžiniersku činnosť, postupne prichádzajú vyjadrenia a 

 najbližších dňoch bude podaná žiadosť o územné rozhodnutie. Projekt je rozdelený na dve 

etapy. Môže sa riešiť samostatne, ale povolenie sa vybavuje na celé. Riešia sa aj pozemky pod 

výstavbou.  

Mgr. Marián Luha informoval ohľadne strechy telocvične, výzva neprešla, pani riaditeľka 

prisľúbila uhradiť z vlastných zdrojov školy. Vyčleníme financie len na výmenu krytiny. 

Ing. Kristína Horáková podotkla, že sa urobí rozpočet do súťaže na výber dodávateľa.  

Peter Kundis sa informoval o rekonštrukcii  jedálne a kuchyne základnej školy. 
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Mgr. Marián Luha   informoval, že pani riaditeľka vysúťažila /dala objednávku kotla – 

4900,- eur .  K tomu žiada peniaze na vybudovanie ostrovčeka pod kotol.  

Ing. Kamila Jurčová informovala, že v stredu bola rada školy a bolo im vysvetlené, že tam 

kde sa robilo odsávanie  sa premiestnili zariadenia a ešte pribudne ďalší kotol, že sa to 

popremiestňovalo ,  popri tom by sa aj vyrovnala podlaha, ten ostrovček by mal vyrovnať  

polohu medzi tými zariadeniami.  

 

Peter Kundis sa informoval o infraštruktúre na Vodárenskej ulici. 

Ing. Kristína Horáková informovala, že bude stretnutie s projektantom  a geodetom,  treba 

najprv majetkoprávne vysporiadať  a až tak môžeme postupovať. Je potrebné spracovať 

projektovú dokumentáciu  na komunikáciu, aby sa vedelo  zariadiť. Pracuje sa na tom.  

Mgr. Marián Luha informoval, že mal stretnutie s obyvateľmi na Vodárenskej ulici 

a stavebníkmi na tejto ulici. K problematike vysporiadania  pozemkov pod telesom cesty a 

jej následnú realizáciu  

 

Peter Kundis sa ďalej informoval o zateplení obecného úradu a základnej školy. 

Mgr. Marián Luha poznamenal, že  pre výzvu zateplenie obecného úradu bude druhé kolo, 

nanovo prebieha obstarávanie, má záujem sa zapojiť aj do tejto výzvy.  Zateplenie základnej 

školy je to isté, nie je tam ani obstarávanie,  navrhol tam zahrnúť aj strechu a vykurovanie.  

Ing. Martin Lopušek sa spýtal, či starosta jednal niečo s VÚC ohľadne výtlkov na hlavnej 

ceste a či nezvažujú výmenu asfaltového povrchu.  

Mgr. Marián Luha  odpovedal, že bol na rokovaní s riaditeľom pánom Barilom zo správy 

a údržby ciest PSK, ktorý uviedol, že úsek PP-Sp. Bystré zaradí do  plánu rekonštrukcie, 

avšak rozhodovať o tom budú poslanci PSK, rokovali o možnosti opraviť  aj celý úsek.  

Reálne to vidí na  dva úseky  Poprad – Spišské Bystré s realizáciou (september, október).  

 

K bodu 15. Interpelácie 

Ing. Ján Šimonovič, hlavný kontrolór obce sa informoval o prechode medzi ulicou 

Partizánskou a ulicou Školskou a či sa s tým niečo robí.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. podotkol, že či nie je možnosť sa s týmto problémom obrátiť cez 

nejakú bezpečnosť.  Z hľadiska štátu existuje takýto inštitút,  je potrebné prezistiť či takýto 

inštitút existuje aj z hľadiska obcí.  

Ing. Kristína Horákova  podotkla, že v zákone upravili iba diaľnice.  

Mgr. Marián Luha podal informácie ohľadne opráv komunikácie v doline Bystrá, od 

13.05.2016 bude prebiehať oprava.  

Martin Marušin poznamenal, že bol oslovený občanmi dôchodcami na nejaký príspevok na 

stravovanie.  

Mgr. Marián Luha poznamenal, že sa tým už zaoberal, rozobral to z každej strany, je to dosť 

vysoká suma ak by sme prispievali všetkým dôchodcom, samozrejme  je tu otázka – akou 

sumou prispievať a komu, bude  to nejako rozlíšené  a na základe čoho.  Je potrebné o tom 

porozmýšľať a pripraviť nejaké návrhy. Prejednával aj s terajším dodávateľom s pani 

Orolinovou. Rokoval aj s vedúcou školskej jedálne ktorá uviedla, že bez investície do 

kuchynského zariadenia  a personálu to nie sú schopný zabezpečovať oni. 

Ing. Martin Lavko informoval, že v priemere máme od 350 do 400 dôchodcov.  

Ing. Ján Šimonovič informoval, že niektoré obce zabezpečujú dopravu/rozvoz jedla.  
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K bodu 16. Záver  

     Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

Spišské Bystré .   

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Spišské Bystré  bolo ukončené  o 19:07  h. 

 

Zapísala: Jana Kiktová 

V Spišskom Bystrom, 10.05.2016 

 

 

Overovatelia:               Martin Marušin                 v.r. 

 

                                      Peter Kundis                      v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                      v.r.                                                                                          v.r.  

           Mgr. Marián Luha                                                          Ing. Kristína Horáková 

               starosta obce                                                                    prednostka OcÚ 
 

 

 
 


